

# HOST A "LIVE YOUR PASSION RALLY YL UNITES" EVENT

### -LOCATION —



Find a space that works for your event. The venue can be your home, club house, café or hotel ball room.



Make sure the location has what you need - technology, equipment, adequate space for your audience, etc.

**TIP:** Ask if you can access the location a day or two before the event to test equipment, plan your setup, and feel more comfortable in the space.

### PROMOTE —



Invite your team and others to attend your event. We suggest creating an electronic invitation or spreadsheet such as Google Form to help document your list of attendees.



Register your event, and we'll add you to the host email list for updates and collateral to promote your event.

TIP: Plan a giveaway, DIY project, or additional trainings for your event to increase attendance.
Check out the Young Living Blog for some fun ideas!

### PRE-EVENT-



Use the sample agenda as a template to create your personalized event agenda.



Ask leaders in your area to speak or give a training at your event.

Plan interactive games, quizzes, or contests to keep your audience engaged.







Order products from our NingXia Red® line to set up your own NingXia Bar. You can donate the proceeds to The D. Gary Young, Young Living Foundation or keep them to recover some of your hosting cost.

**TIP:** Participate in Young Living training, calls, and email communications created specifically for Live Your Passion Rally hosts for more helpful hints!

### -EVENT-



Give yourself enough time to set up your space.



Engage your audience.



Make it your own!
The event can reflect you and
your team personality and
passions.



Recognize team rank advancements, recent achievements, and anyone who helped make the event possible.



Show the videos we'll provide, interact with your team, set goals for the quarter, and have fun!

**TIP:** Take pictures or video of your event to encourage others to participate in the next event.

#### ·POST-EVENT



Thank your team members for attending the event and follow up with them to continue the momentum.



Provide your attendee list to Young Living at hkevents@youngliving.com.



Recap your event in a short email or video to share with members on your team who didn't attend.



Start planning your next Live Your Passion Rally: #YL Unites event or team meeting!

**TIP:** Take a moment to appreciate yourself for all you did to host a killer rally!





## "LIVE YOUR PASSION RALLY: #YL UNITES' 活動小貼士

### 地點



因應參與人數及需要,選擇合適 的活動場地。您可於家中、 會所、咖啡室、酒店宴會廳等 舉行活動。



確保選擇的場地有充足的電子 器材支援、基本設備、空間等。

**小貼士:** 如場地許可,建議在舉辦活動前一至兩天先視察 場地,並檢查所需設備和規劃場地佈置,讓您更得心應手。

### 推廣





激請您的團隊和對精油感興趣的 朋友出席活動。您可發送激請 電郵及報名表(如Google表格) 紀錄參加者的資料。



報名舉辦活動後,我們會將您 加入主辦單位名單,為您提供 最新資訊和資源協助推廣。

**小貼士:** 準備一些送禮活動、手作坊或其他培訓環節, 吸引更多人參加您的活動。

### 活動前



參考我們的議程 範例,創造屬於 您的個性化議程。



邀請其他領袖在 活動中進行演講或 提供培訓。

計劃與參加者互動的遊戲、問答或比賽環節, 讓參加者更加投入。





訂購寧夏紅產品去設置您的NingXia Bar。您可把收益 捐贈予D. Gary Young, Young Living Foundation或 用作減輕您的活動成本。

**小貼士**:多參加Young Living提供的培訓活動,並善用 我們透過電郵發給您的資料,取得更多靈感。

### 活動當日



預留足夠的時間佈置場地。



讓參加者盡情投入。



發揮您的個人或團隊特色吧! 活動可反映您們的個性和熱情。



表揚團隊中晉級的會員、成就, 以及協助您舉辦活動的會員。



播放Young Living提供的影片、與團隊互動、 制訂年度目標,並盡情享受!

小貼士: 以照片或影片記下活動的動人時刻, 鼓勵其他人 參與下一次活動。

### 活動後



感謝您的團隊參與活動,並跟進 他們的意見及需要,讓團隊的 熱情繼續燃燒。



將您的出席者名單電郵至 hkevents@youngliving.com .



透過電郵或影片跟其他未 有出席的會員分享活動精華。



開始計劃您的下一個 Live Your Passion Rally: #YL Unites活動或團隊聚會。

小貼士: 花一點時間去感謝自己吧! 您成功舉辦了一場充滿意義和熱情的活動!

